
Brose (Thailand) Co., Ltd.

890/14 Moo 3, WHA Eastern Seaboard Industrial Estate 2, 
Khao Khan Song Sub-District, Sriracha District
Chonburi Province 20110 
Thailand

Tel:  +66 33 658 632
Fax:  -
Email:  rayong@brose.com

GPS coordinates:
Longitude: 101.15332 E
Latitude: 13.12831 N

Coming from Bangkok, get onto Highway 7. To do so, stay on the right lane, follow the signs to 7/Chon 
Buri and merge onto Route 7. Once on Highway 7, take the exit toward Route 344/Ban Bueng/Klaeng/
Chon Buri. Then, take Route 3138 to your destination in Khao Khan Song Sub-District by using one of 
the two left lanes and take the exit toward Ban Bueng. Turn right onto Route 3138 and continue straight 
on this road for approximately 19 kilometers. As you come to an intersection, you will see the sign “WHA 
Eastern Seaboard Industrial Estate 2” on your right-hand side. Turn right to WHA Eastern Seaboard 
Industrial Estate 2 and continue straight for about 1.5 kilometers. Turn left to Soi S5, after about 400 
meters Brose Thailand will be on the right-hand side. 
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Brose (Thailand) Co., Ltd.

890/14 Moo 3, WHA Eastern Seaboard Industrial Estate 2, 
Khao Khan Song Sub-District, Sriracha District
Chonburi Province 20110 
Thailand

Tel:  +66 33 658 632
Fax:  -
Email:  rayong@brose.com

GPS-Koordinaten:
Länge: 101.15332 E
Breite: 13.12831 N 

Von Richtung Bangkok kommend fahren Sie auf den Highway Nr. 7. Verwenden Sie dazu die rechte 
Spur, folgen Sie den Schildern nach 7/Chon Buri und fahren Sie auf den Highway Nr. 7. Auf dem High-
way Nr. 7 nehmen Sie die Ausfahrt Richtung Route Nr. 344/Ban Bueng/Klaeng/Chon Buri. Navigieren 
Sie zur Route Nr. 3138, indem Sie eine der beiden linken Spuren Richtung Ban Bueng nehmen. Biegen 
Sie rechts auf die Route Nr. 3138 ab und folgen Sie der Straße für etwa 19 Kilometer. An der Kreuzung 
orientieren Sie sich an dem Schild Richtung „WHA Eastern Seaboard Industrial Estate 2“. Biegen nach 
rechts ab und folgen der Straße für 1,5 Kilometer. Biegen Sie dann nach links nach Soi S5 ab. Nach etwa 
400 Metern befi ndet sich Brose Thailand auf Ihrer rechten Seite.
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